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1. Osallistujien esittely 

- John Simon, MarjaVerkko 
- Elina Olki, MarjaVerkko 
- Noora Malmikumpu, MarjaVerkko 
- Thorleif Johansson, Lions Club Vantaankoski- Vandforsen 
- Annikki Virolainen 
- Kati Pyykkö, Vantaankosken seurakunta 
- Pirjo Leinonen, Kivistön Martat 
- Anneli Toivonen, Kivistön eläkeläiskerho 
- Raija Oinonen, Kivistön eläkeläiskerho 
- Anne Kokkonen 
- Iiro Salminen, Vantaankosken seurakunta 

 
 
2. Palautekeskustelu KYTKE-festarista 

- MarjaVerkon puistokonserttitapahtuma KYTKE-festari järjestettiin lauantaina 18.5. totuttuun 
tapaan Kenraalipuistossa. Tapahtumasta saatiin tälläkin kertaa pääosin positiivista palautetta. 
Annikki kertoi, että hän oli ensimmäistä kertaa paikalla ja hän piti tapahtumasta paljon. Lions 
Club Vantaankoski-Vandaforsen järjesti nappulajuoksukisat, myi makkaraa ja vastasi 
järjestyksenvalvonnasta. Heidänkin näkökulmastansa tapahtumassa oli hyvä meininki ja kaikki 
olivat tyytyväisiä. Yhteistyö KeiKan KeiKa-päivän kanssa sujui mainiosti myös. Tapahtuman 
valmistelujen kanssa oli tällä kertaa normaalia enemmän viime hetken vaikeuksia 
(tarvikkeiden ja osallistujien saapuminen ajoissa paikalle mm.) ja vapaaehtoisia ei saatu tänä 
vuonna riittävästi, joten nämä seikat aiheuttivat hankaluuksia, mutta onneksi ne eivät 
vaikuttaneet lopulta itse tapahtumaan. Festarikävijöille kaikki näyttäytyi hyvänä ja toimivana.  

 
3. Tilannekatsaus Kivistön keskusta-alueen viihtyisyys- ja turvallisuusasioista 

- MarjaVerkko on viime aikoina kiinnittänyt entistä enemmän huomiota keskusta-alueen 

viihtyisyys- ja turvallisuusaiheeseen ja järjestänyt useita tapaamisia eri tahojen kanssa. 

Onneksi nyt kaupunki, nuorisotoimi ja myös ennaltaestävä poliisi ovat kaikki lisäämässä 

resursseja alueelle kesäksi ja syksyksi. MarjaVerkolla on tulossa aiheeseen liittyen jälleen uusi 

tapaaminen, jonne on tällä kertaa kutsuttu alueella toimivia isännöitsijöitä ja 



kiinteistöhuollon edustajia. Aiemmin mukana on ollut mm. vartiointiyritysten, väyläviraston, 

VR:n, kaupungin ja poliisin edustajia. Näiden tapaamisten jälkeen kaupungin asemista 

vastaava isännöitsijä on tehnyt useita tilannetta parantavia toimenpiteitä (aseman siivous 

pulujen jätöksistä, pulujen karkottaminen, musiikin pois päältä kytkeminen).  

- Laurea ammattikorkeakoulusta otettiin MarjaVerkkoon yhteyttä rikosseuraamusalan uuteen 

hankehakemukseen liittyen. MOVE-hankeen ideana olisi kehittää yhteistyössä 

verkostotoimijoiden kanssa rikoksilla oireilevien nuorten ja heidän perheiden tueksi nopeasti 

reagoiva monitoimijainen verkostotoimintamalli, jonka avulla lähteä ratkomaan nuorten 

tilanteita ja löytämään nuorten tarpeiden mukaisia palvelukokonaisuuksia heidän 

rikoskierteensä katkaisemiseksi. Yhdistyksen puheenjohtaja John lupautui lähtemään mukaan 

hankkeen ohjausryhmään, jos hanke etenee. Lisäksi MarjaVerkon toiminnanjohtaja Elina on 

parhaillaan mukana Laurean TUTORESI-esiselvityshankkeen ohjausryhmässä. Hankkeen 

tavoitteena on rakentaa polku, joka auttaa tunnistamaan tukea tarvitsevat nuoret, auttaa 

löytämään parhaat keinot järjestää tukea sitä tarvitseville ja organisoimaan mm. nuorten, 

mutta myös järjestöjen taloudellisen tuen saamista joustavasti.  

- Lisäksi keskusteltiin siitä, miten olisi hyvä saada Topaasiaukiolle piristävää ohjelmaa ja 

toimintaa. Nyt aukiolla on sentään pari ruokamyyntivaunua. Pohdittiin yhdistysten ja muiden 

toimijoiden mahdollisuutta järjestää ensi kesänä vuorotellen jotain toimintaa ja palkata 

esimerkiksi kesätyösetelillä nuoria avuksi yhdessä tai erikseen tähän tarkoitukseen. Hyviä 

esimerkkejä ovat esimerkiksi Järjestöringin fillarikahvila ja Nuorten aikuisten palveluiden 

kesäkahvilatoiminta.  

 

4. Nuorten aikuisten olohuone 

- Huhtikuussa käynnistynyt olkkaritoiminta 18–29-vuotiaille on lähtenyt tosi hyvin liikkeelle. 

MarjaVerkko palkkasi tähän toimintaan 2 tuntityöntekijää. Olkkarissa käy nyt pieni 

vakiporukka, joiden lisäksi uusia kävijöitä on tullut paikalle joka kerta. Erityisen ilahduttavaa 

on, että kohderyhmään kuuluvat ovat löytäneet olohuonetoiminnan. Tänä keväänä 

toiminnassa on ollut vierailijoita ja apua mm. seurakunnasta ja etsivästä nuorisotyöstä ja 

tulossa on myös VaKe hyvinvointialueen ja SPR:n yksinäisyysteemainen työpaja. Syksyllä 

saadaan vierailulle myös Vantaan yksilövalmentajat ja jos kiinnostuneita osallistuja löytyy, 

niin Vantaankosken seurakunnan diakonit järjestävät halukkaille talouden hallinnan kurssin 

olkkaritoiminnan yhteydessä. Olohuonetoiminnan mainontaan kehitetään myös uusia ideoita 

syksylle yhteistyössä Mosaiikin henkilökunnan kanssa. 

 

5. Kivistön kyläjuhlan suunnittelun käynnistys 

- Kyläjuhlan paikkahakemuslomake saatiin avattua vähän myöhemmin kuin edellisinä vuosina, 

joten tällä hetkellä ilmoittautuneita on vasta toistakymmentä, mutta ilmoittautumisia tulee 

usein aivan viime hetkilläkin. Viime vuoden tapahtumaa ja erityisesti musiikkiesityksiä 

kehuttiin paljon. Tämän vuoden ohjelmaa pohditaan parhaillaan. Ideoita ja ehdotuksia 

otetaan edelleen mielellään vastaan. MarjaVerkon pisteelle ehdotettiin joulutorilla ja KYTKE-



festarillakin jonain vuonna ollutta tonttujahtityyppistä toimintaa. Lisäksi ehdotettiin, että 

osallistujia voisi jotenkin velvoittaa esittelemään muita toimijoita viemällä omalla pisteellä 

kävijän seuraavalle kojulle tai pisteelle. Paloauton tai poliisiauton mukaan saamista 

ehdotettiin myös. 

6. Muut asiat 

- Kivistön leffapiknik järjestetään jälleen Kenraalinpuistossa perjantaina 16.8. illalla 

- MarjaVerkko järjestää syksyllä Mosaiikissa leffasarjan yhteistyössä Mosaiikin ja Pop Up Kino 

Helsingin kanssa teemalla Kotona Vantaalla. Elokuvia yhdistävä tekijä on monikulttuurisuus, 

sillä Vantaa on Suomen monikulttuurisin kaupunki. Ajatuksena on järjestää myös 

keskustelutilaisuuksia elokuvien jälkeen mahdollisuuksien mukaan. 

- Koulutien turvaamiseen etsitään jälleen vapaaehtoisia ensimmäiselle (to 8.8.) ja mahdollisesti 

myös toiselle (pe 9.8.) koulupäivälle. Vapaaehtoistehtävä on erittäin lyhytkestoinen ja 

palkitseva, joten kannattaa ilmoittautua mukaan!  

- MarjaVerkolle tulee kaksi harjoittelijaa syksyllä Laureasta. Yhdistys haluaa vielä kerran kiittää 

Kivistön Marttoja kuluneen vuoden Kivistön kohtaamispaikkatoiminnan lounasavusta. Se on 

ollut korvaamatonta. Kohtaamispaikkaan saa ilman muuta jatkossakin tulla vapaaehtoiseksi 

auttamaan, mutta harjoittelijat ovat onneksi apuna nyt syksyllä. 

- Kivistön Martoilla on syksyllä asukastila Rubiinissa jatkuvan kässäkahvilatoiminnan lisäksi 

tulossa Mosaiikkiin kerran kuussa järjestettävä neuleklinikka yhteistyössä Mosaiikin väen 

kanssa. 

7. Seuraava verkostoilta 

- 14.8. kaupunkikulttuurikeskus Mosaiikissa klo 18. Teemana tulee olemaan kehitteillä oleva 

Turvallinen aikuinen -koulutus 

 


